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Co se událo v roce 2024 
 
Vážení členové, přátelé, 
 
     dostává se Vám do rukou již druhým rokem bulletin našeho 
spolku, který nese název Ročenka. Proč právě ročenka? Je to 
proto, že jsme již opustili od vydávání našeho čtvrtletního 
Bulletinu z důvodu nižší členské základny a také jeho pro-pagaci 
na našich webových stránkách. 
     Co se v letošní ročence dozvíte? Seznámíme vás se 
spolkovým životem v naší organizaci. Buď to byly přednášky, 
zájezdy nebo různé akce, které obohatily náš spolkový život. 
     Jak jistě sami víte, rok 2024 nebyl úplně nejjednodušší. Museli se shánět fi-nanční 
prostředky na různé akce a sponzoři bohužel nejsou. To se hlavně projevilo při konání 
mikulášské nadílky, kdy nám hlavní sponzor po několika letech oznámil  že nás již 
nebude nadále sponzorovat. I přesto se nám podařilo zajistit z vlastních zdrojů 
financování dárků pro děti ze školy pro neslyšící v Plzni.  
    Také jste si určitě všimli, že od nás odešla na mateřskou dovolenou Míša, které se 
narodil chlapeček. Místo Míši se nám podařilo sehnat Zuzanu Zelenkovou, s kterou se 
již potkali  na akcích konaných koncem roku.  Jenom prosíme o trochu trpělivosti co se 
týká znakového jazyka.  
    Nechtěl jsem ročenku začínat smutným vzpomínám, že nám během roku 2024 
odešli 3 členové na věčný odpočinek. Byla to paní Küffnerová, pan Korynta a na-konec 
paní Zdeňka Šilhánková. Paní Zdeňka byla dlouhá léta členkou Klubu žen a posledních 
několik let také předsedkyní Klubu. Děkujeme za její práci. Tiše pak vzpomeňme na 
naše členy, kteří nás opustili. 
     Nechci, aby závěr tohoto mého rozjímání byl smutný. A tak musím konstatovat, že 
rok 2024 byl ve všech směrech dobrý, někdy až vynikající. Závěrem chci Vám všem 
poděkovat, že se zúčastňujete akcí našeho spolku, protože bez Vás by smysl a život 
Spolku postrádal smysl. Děkujeme. 
  A poslední slova na závěr. Všem členům, přátelům a donátorům našeho spolku 
přejeme všechno nejlepší do nového roku. Hlavně hodně zdraví a osobní pohody. 
     Děkujeme.                                                                                
                                                                                                             Výbor a pracovnící Spolku 



Spolkový život  
 
 
 

Přednášková, zájezdová a jiná aktivita 
 
Plzeňské zločiny     
 
     Začátek roku 2024 začíná hned přednáškovou činností a to ve Státní knihovně 
města Plzně. Probíhá tam cyklus přednášek s názvem „Plzeňské zločiny“. 

Přednášejí tam kriminalisté, kteří se sami zúčastnili vyšetřování těchto zločinů. 
Akce probíhala dne 10. 1. a 10. 4. vždy s jiným názvem. Tyto akce byli ze strany 
neslyšících velmi oblíbené. Díky knihovně jsme tam měli vždy zajištěnou první 
řadu, aby bylo vidět na tlumočníky, kteří celou akci tlumočili. Jednalo se o paní 
Voříškovou a pana Hanzlíčka. 
 
 
 

Řidiči pozor 
 
     Od 1. 1. 2024 platí novela zákona v silniční dopravě. Jelikož máme ve svých 
řadách řidiče, uspořádali jsme ve středu 17. 1. 
2024 v prostorách spolku přednášku na téma 
„Změny v silničním zákoně“. Přednášku zajiš-
ťovali odpovědní pracovníci z KS PČR, odbor 
dopravy.  

        Dozvěděli jsme se, že je nový bodový systém,    
   který počítá se 2, 4 a 6 body.     Finanční postih   
   může být až 75 tisíc korun podle závažnosti pře-  
   stupku. Další   zajímavostí bylo, že již nemusíte s  
   sebou vozit malý technický průkaz ani tzv.  „zele-  



   nou kartu“. Občanský průkaz a řidičský průkaz je  nutné mít u sebe. Dále nám  pak   
   přibyly dvě nové dopravní značky. Další zajímavou informací bylo, že kdo má  
   průkazku ZTP nebo ZTP/P nemusí platit dálniční poplatek. Plánují se vybrané   
   dálniční úseky, kde bude možné jezdit rychlostí 150  km/h. Byli jsme upozorněni  
   na  to, že je nutné ve večerních hodinách i v obci používat reflexní pásky nebo  
   vesty. Přednáška byla opět tlumočena do ČZJ tlumočníky spolku. Škoda, že se této   
   akce nezúčastnilo více neslyšících řidičů. 

 

 
  Natáčení TKN 
 
       Je pátek 26. 1. 2024 dopoledne. Čas, kdy   
  vyjíždí Mgr. Voříšková, Mgr. Hanzlíček a T. Ba-  
  salová do Blovic. Jejich cílem je místní zámek  
  Hradiště, kde mají sraz se štábem ČT, sekce TKN.   
  Chvilku po nich přijíždí moderátoři pořadu Zlata  
  Kurcová a RNDr. Josef Brožík spolu s asistentkou   
  režisérky a kameramana. Přijíždí také   Veronika  
  Širc, která napsala k tomu dílu scénář. Důvodem   
  návštěvy je spolupráce  místního Muzea jižního  
  Plzeňska v Blovicích se Spolkem neslyšících  
  Plzeň. V rámci této spolupráce je výstava na  
  zámku tlumočena do znakového jazyka. 
         Po skončení se pak následovalo do prostor spolku, kde jsme se setkali  
   s karikaturistou Petrem Šrédlem, s kterým opět spolek několik let spolupracuje.  
   Cílem bylo představit novou vizi spolupráce se zajímavými nápady. Celý tento  
   pořad byl odvysílán v ČT dne 6. 3. 2024. 

 
 
Veletrh práce 
 
     I mezi zdravou populací se najdou neslyšící, kteří mají problém sehnat 
zaměstnání. Pro ně byl v pondělí dne  29. 1. 2024 uspořádán Veletrh práce a 
vzdělávání. Akce se konala v hale Lokomotiva za účasti 29 firem, které nabízely 

pracovní příležitosti. Bohužel, pouze 2 firmy si vyžádaly od 
neslyšících údaje, aby jim mohly zaslat zprávu. Jinak klienti stále 
slyšeli věty „Komunikační bariéra“ nebo „Závodní lékař nebo 
bezpečnostní technik to nedovolí“: 
     K těmto nabídkám byly přidruženy i různé přednášky. 
Nejzajímavější byla „Jak se připravit na pracovní pohovor“, 



které se neslyšící zúčastnili. Samozřejmě, že celá návštěva akce byla za doprovodu 
tlumočníka spolku, který překládal i přednášku. 
 

 

Viry 

 
     Poslední středa v měsíci lednu se ve spolku proměnila na místo, kde se to hem-
žilo viry. Psal se 31. leden a o virech přijel přednášet pan RNDr. Josef Brožík, který je 
sám sluchově postižený. A protože perfektně ovládá znakový jazyk, tak si celou 
přednášku sám odznakoval. Konečně se tlumočníci dočkali, že mohli mít volno. 
Téma bylo velmi zajímavé a přítomní členové se dozvídali informace, které nevěděli 
a kladli i zajímavé otázky.  
 

Členská schůze 

 
     Ve středu 21. únpra 2024 proběhla v prostorách spolku členská schůze. Hlavním 
programem byly dva body. Přednesení zprávy o uplynulém roce včetně hospo-
daření. Druhým bodem bylo seznámení členské základny s plánem akcí a rozpočtem 
na rok 2024. Obě zprávy byly členskou základnou odsouhlaseny bez připomínek. 
V rámci diskuse padlo několik návrhů na zájezdy, kam bychom se mohli podívat. Na 
schůzi bylo drobné občerstvení. 
 
 
 

Zvířecí říše 

 
    Mezi neslyšící komunitou je jeho jméno dobře známé. Jmenuje se Martin Kulda a 
je neslyšící. Proto si ho náš spolek pozval na sobotu 2. března do prostor Spolku 
neslyšících, aby udělal zajímavou přednášku ze zvířecí říše. O Martinovi víme, že je 
má veliký vztah ke zvířatům. Téma, které si naši členové vybrali byl Sex v říši zvířat. 
Téma to bylo velmi 
zajímavé a poutavé. 
Všem se přednáška 
moc líbila a vše si 

odznakoval přednášející Martin Kulda sám.  



 

 
Divadlo neslyšících herců 

 
     Ve středu 5. března 2024 se v prostorách divadla Johan v  Moving Station ode-
hrálo představení Hrdinky?! Inscenace pojednávala o životě Helen Kellerové, která 
byla hluchoslepá.  Byla spisovatelkou, lektorkou a první hluchoslepou osobou co 
vystudovala Harvardskou univerzitu. Životem ji provázela Anna Sullivanová, a byla 
současně i tvrdou učitelkou. Celá inscenace byla pohybovým divadlem, které hrály 
jedna neslyšící a jedna slyšící osoba. Představení mělo u neslyšících a slyšících 
diváků veliký úspěch. 
 

T. G. Masaryk 

 
     Poslední pracovní den je vždy pátek. Nejinak 
tomu bylo i 7. března 2024, kdy se na 
Masarykovo náměstí konal pietní akt na počest 
narozenin prvního českoslo-venského 
prezidenta T. G. Masaryka. Jak už bývá zvykem 
u těchto oslav, počasí nám moc nepřálo. Celý 
tento vzpomínkový pietní akt byl opět tlumočen 
do ČZJ. 
 
 

Znáte Jižní předměstí… 
 
    Je čtvrtek 20. března 2024 podvečerní čas a počasí nic moc. Několik neslyšících se 
vydalo na společnou procházku spolu se slyšícími po ulicích Jižního předměstí. Prošli 
jsme trasu od Kollárovy ulice až po vlakovou zastávku Plzeň – Jižní předměstí. 

Procházeli jsme jednotlivé uličky a 
sledovali historické zajímavosti, které 
se nacházely na starších typech domů. 
Celou dobu, asi 2 hodiny přednášel 
Lukáš Houška a vše bylo tlumočeno do 
znakového jazyka M. Hanzlíčkem. 
Jelikož procházka začínala za šera a 
končila skoro v úplné tmě, měl 
tlumočník co dělat, aby na něho 
neslyšící viděli. Stálo to za to, hodně 
informací jsme se dozvěděli. 



 

 
Festival Jeden svět 

 
     Už několik let po sobě probíhá v prostorách 
Divadla Johan v Movig Station festival Jeden 
svět. Jedná se o dokumentární filmy z celého 
světa. Některé 
z filmů mají i titulky 
pro neslyšící 
(barevné rozlišení 
řeči postav) a 
klasických titulků. U 

všech filmů pak probíhá po jejich skončení beseda 
s hosty. Stejné to bylo i ve dnech 22. – 28. března 
2024. A jako i v minulých letech, tak v roce 2024 
zahájení festivalu, úvod k promítání a případné 
besedy byly tlumočeny do znakového jazyka 
tlumočníky Spolku neslyšících. 
 
 
 

POZVÁNKA – Spolek neslyšících Plzeň, Tylova 14, Plzeň 
Vás srdečně zve ve středu 19. února 2025 od 15.30 hodin na 

členskou schůzi, 
která se koná v prostorách Spolku.  Program: hodnocení akcí a financí v roce 
2024,  plán činnosti a financí na rok rok 2025. Diskuze. Občerstvení zajištěno 

 
 
 
 

Opět trhy 

 
     V roce 2024 byly velikonoční svátky hodně brzy. 
A tak i náš spolek se zapojil do prodeje rukodělných 
výrobků v rámci velikonočních trhů. V pátek 28. 
března se na náměstí Republiky objevily stánky, 
které patřily sociálnímu odboru MMP, kde mohly 
svoje výrobky prodávat neziskové organizace. 
Počasí  nám vůbec nepřálo a vítr se nám snažil 
odvát stánky. I lidí na trhách bylo málo. 



Slavnosti svobody 

 
     Je první květnové úterý 
s datumem 6. května 2024. A opět 
slavíme osvobození Plzně 
americkými vojáky. Tentokrát hlavní 
proslovy začnou až v 17.30 hodin a 
opět u amerického pomníku na 
Klatovské třídě. Slavnosti 
osvobození byly bez veteránů, kteří 
nepřijeli ze zdravotních důvodů 
nebo už nejsou mezi námi. Celá akce 
byla opět překládána do ČZJ 
tlumočníky Spolku neslyšících. Jeden 
tlumočník byl na pódiu a druhý 
tlumočil přes internet. Počasí nám 
moc nepřálo. 

 
 

Den matek a Den otců 

 
     Ve středu 15. května 2024 se konala 
v prostorách spolku oslava Den matek. 
Ženy – matky byly obdarovány drobným 
dárečkem a pak následovalo menši ob-
čerstvení.  Na akci také přišly ženy, které 
jsou bezdětné, ale dostaly pouze malé 
občerstvení.  

     Opět je tady středa, tentokrát 19. 
června 2024 a slaví se Den otců.  Nyní 
nám ženy – matky vystřídali otcové, kteří 
rovněž dostali  menší pozornost a poho-
štění. Jak ženám, tak i mužům se akce 
líbila. Všichni byli spokojeni. 
      
 
 
 
 
 

 
 
 
 

           Už jsi četl nebo četla Ročenku 2024? Ne? Nevadí, můžeš zkusit otočit list. 



Fresh festival 
 
    Všichni určitě znáte Obchodní centrum Plaza a jeho okolní prostory. Za řekou se 
pořádá rok co rok kulinářský festival Fresh apetit festival. Protože máme již za 

sebou jeden rok, 
tak se opět 
setkáváme  u 
tohoto festivalu. 
Letos se koná 18. 
května 2024 a je 
zde opět spousta 
stánků s různými 
nabídkami jídel. 
Na hlavním pódiu 
se vystřídala 

kupa slavných osobností, kteří nám předvedli jak vaří.  
     Tak jako již poněkolikáté se tento festival přesouvá do Pardubic, Brna a letos 
poprvé i na zámek v Kroměříži. Zámek je nádherný včetně jeho zahrad, ale počasí 
bylo proti nějakému toulání a poznávání okolí. Během festivalu se naměřilo 33 
stupňů Celsia ve stínu. Pro všechny účastníky to bylo hodně náročné. Proč se o 
tom zmiňuji? Protože mimo Brna byli tlumočníci našeho Spolku na všech těchto 
akcích, kde vše překládali do ČZJ.  
 
 

Divotvorný volant 
 
     V sobotu 15. června 2024 pořádal Klub invalidních dobrodruhů akci pro 

zrakově,  tělesně a ostatní 
zdravotně postižené akci na 
letišti v Plzni – Líních. 
Zájemci, kteří se přišli 
podívat na akci si mohli 
sami vyzkoušet řídit auto-
bus, kamion, traktor, 
osobní vůz s ručním řízením 
a nebo motorku. Akce byla 

doplněna hudbou a občerstvením. Vše bylo tlumočeno paní Voříškovou do ČZJ. 

 

 

Nezapomeňte na členskou schůzi ve středu 19. 2. 2025 v 15.30 h. 
v prostorách Spolku neslyšících Plzeň, Tylova 14 



Zájezdy 
 

    Je léto a s ním spojená akurková 
sezona. To ale neznamená, že výbor 
spolku nic nedělá pro svoje členy. Na 
úterý 30. července 2024 připravil zájezd 
do Lán na zámek, který je letním sídlem 
pana prezidemta. Od letošního roku je 
prvně zpřístupněno 1. patro tohoto 
zámku.  
    Ráno 30. července byl sraz u CAN, kde 
jsme se měli nalodit na palubu autobusu. 
Bohužel, autobus se jim cestou na místo 

srazu porouchal a tak jsme museli čekat hodinu na náhradní autobus. Na místo 
určení jsme dorazili o 30 minut později, ale personál byl tak skvělý, že jim to 
nevadilo. Při prohlídce jsme se dozvěděli zají-mavé věci ohledně tohoto zámku.   
    Po skončení jsme se vydali pěšky do restaurace na oběd, kde jsme již měli vše 
zamluveno. Po obědě kolem 13 hodiny jsme pokračovali v cestě na další zámek, 

tentokrát do Hořovic. Bohužel, cestou bylo tolik objížděk, že i tam jsme přjeli se 
značným zpožděním. I tady jsme se setkali s velmi vstřícným personálem, kterému 
to nevadilo. Zážitek z obou prohlídek byl pěkný. Pro nás, jako výbor bylo hodně 
milé, že na obou zámcích jsme se setkali s velikou vstřícností. Děkujeme. Další 
zájezd se naplánoval narychlo, neboť v tisku proběhla zpráva, že dne 7. září 2024 
bude výjimečně otevřen zámek Lužany. Ten patřil velkému mecenáši umění panu 



Josefu Hlávkovi. A tak jsme se vydali zase opět budem do Lužan. Tentokrát vše 
proběhlo hladce. Okolo zámku se nachází veliký park s voliérou. Samotné 
místnosti jsou poměrně malé, a tak bylo možné mít ve skupině jen 20 osob. Po 
skončení prohlídky jsem se vydali tentokrát do Blovic, kde jsme obědvali. 
     V Blovicích na zámku, kde sídlí Muzeum Jižního plzeňska probíhal poslední den 
Baroko na zámcích. Zde jsme měli možnost si prohlédnout zámek, ve kterém je 
muzeum a pak následně vidět práci sokolníka. Tlumočníci spolku byli tady na této 
akci oblečeni do barokních obleků. Oba zájezdy byly tlumočeny do ČZJ. 
 
 

Mensa 

 
    V průběhu prvního pololetí se na náš spolek obrátila organizace Mensa, která 
sdružuje občany s nadprůměrným intelektem. Chtěli pořádat víkendový seminář 
pro svoje členy a jedním z bodů bylo i seznámení se sluchovou vadou. Akce se 
měla konat v pátek 30. 8. 2024 v Kolíně ve večerních hodinách. Spolek s touto 
nabídkou souhlasil a tak Mgr. K. Voříšková a Mgr. M. Hanzlíček vyrazili na před-
nášku. Účastníci semináře se dozvěděli, jak správně komunikovat s osobami 
sluchově postiženými. Padlo i několik dotazů, které byly zodpovězeny. Přednáška 
se všem líbila. Cesta domů byla v nočních hodinách. 
 
 

Znáte Slovany… 

 
    Nacházíme se na Mikulášském 
náměstí před gymnáziem 
v pozdním odpoledni. Cílem naší 
akce je architektonická pro-
cházka po Slovanech, I.část. 
Vycházet se bude od zdejšího 
gymnázia a končit se bude na 
křižovatce Koterovské a Habr-
manovou ulicí. Cestou z náměstí 
jdeme Houškovou ulicí směrem 
na Jiráskovo náměstí a jsme 
seznamováni s jednotlivými 

zajímavými typy staveb. Stavíme se na Jiráskovo náměstí, kde je základní škola T. 
G. Masaryka. Zde se dozvídáme, že škola má dva vchody, neboť v dřívějších 
dobách nesměly dívky chodit společně s chlapci do třídy. Od školy pak jdeme 
směrem na Koterovskou ulici, kde naše dnešní procházka končí. Akce proběhla 12. 
září 2024.  A jak bývá zvykem, vše je tlumočeno do ČZJ p. Hanzlíčkem 



KÚ PK 

 
     Omlouvám 
se, ale tuto 
zkratku jsem 
dával schválně. 
Je to Krajský 
úřad Plzeňské-
ho kraje, kde 
se  dne 24. září 
2024 a 23. říj-
na 2024 konaly 
přednášky. 
Přednášky zařizovala NRZP pro všechny osoby zdravotně postižené. 
     První termín byl určen na tema „Energetika“. Zde jsme se dozvaděli, jak se má-
me bránit případné nesrovnalosti ve vyúčtování. Další zajímavou informací bylo 
to, jak máme postupovat proti „šmejdům“, kteří nás chtějí podvést. 
     Druhý termín byl vybrán pro téma „kyberšikana“, která je  v poslední době vel-
mi rozšířena na internetu. Obě témata byla hodně zajímavá, ale bohužel, nikdo 
z neslyšících se nedostavil. Na obě akce byli zajištěni tlumočníci Spolku neslyšících. 
 

Setkání u primátora 

 
    V pátek 4. října 2024 proběhlo 
setkání zástupců 7 neziskových 
organizací u pana primátora Romana 
Zarzyckého. Smyslem tohoto setkání 
bylo předání šeku na částku 11 111,- 
Kč pro všechny organizace. Jednalo 
se o výtěžek z plesu OSS MMP. 
Výběr organizací prováděl odbor 
sociálních služeb MMP. Spolek 
jménem předsedy poděkoval za 
obdržený dar a sdělil, na co bude 
použitý. 
 

 
 
 
 

Výstava těl 
 
     V sobotu 12. října 2024 proběhla návštěva Gallery Vetengl a Muzea rodiny 
Škodů. Zde probíhala výstava Kult svatých těl. Výstava nás seznámila s barokní 



zbožností a přinesla pohled na zdobení ostatkových relikviářů. Vystavené kosterní 
pozůstatky jsou velmi dobře patinované repliky. Ukázka  byla převzata z relikviáře, 

který vytvořil fráter Adalbert Eder v klášteře Waldsassen. Na výstavě jsme se 
dozvěděli, kolik km zlatých nití bylo použito. Kolik hodin se potřebovalo na výrobu 
celého díla. Celá výstava byla komentována auterem výstavy a byla tlumočena 
paní Voříškovou do ČZJ. 
 
 

Oslavy ČSR 

 
     Den 28. října je pro náš stát velmi významný. Vznikla samostatná Česko-
slovenská republika a toto datum si každým rokem připomínáme. Na tento den 
různé instituce pořádají prohlídky svých objektů za symbolické vstupné 28 Kč. 
V pozdním odpoledne pak proběhl vzpomínkový pietní akt, který byl tak jako vždy 
tlumočen do ČZJ.  
 
 
 
 
 
 

Halloween 

 
     Poslední říjnová středa 30. byla ve spolku 
ve znamení oslav halloweenu. Tato akce se 
konala poprvé, protože mezi členy byl o ní 
zájem. Sál byl vyzdobený různými předměty, 
které vyvolávaly dušičkovou atmosféru. 
Některé doplňky si vyráběly členové sami 
v rámci úterních setkání ve spolku pod 

vedením Lídy Mimrové a Zuzky Zelenkové.  Ve středu jimi ozdobily sál a pak 
následovala volná besídka spojená s malým občerstvením. 



Vánoční trhy 

 
     Je čtvrtek 28. listopadu 2024 a opět je ošklivé počasí. Aha, je to jasné. Tak jako 
vždy, když jsou vánoční trhy u krajskiého úřadu, počasí nám nepřeje. Máme 
vlastní stánek a kolem nás se objevují pořád stále stejné tváře ze známých 
neziskových organizací. Je tady jen 5 stánků, které se snaží prodávat výrobky 
svých členů.  
     Na dvoře úřadu je ale pekelně živo. Jsou tam zástupy lidí a asi 20 stánků a 
všichni netrpělivě čekají, zda na ně zbyde nabízené zboří. Na tomto prostoru 
vystavují učňovské školy svoje výrobky. Je tady vánoční cukroví, věnečky, 
kremrole, koláče, ale i  svícny a věnce na vánoční svátky.  
    K našemu stánku, který je před budovoz však přichází nový pan hejtman Kamal 
Farhan a kupuje si od nás výrobky našich žen. Na oplátu od nás dostává popřání 
krásných vánoční svátků a hodně zdraví do nového roku. 
 

Vánoční posezení 
 
     Vánoční svátky pomalu klepou na dveře a tak jsme si udělali ve spolku ve stře-
du 11. prosince 2024 vánoční posezení. Aby se mohlo uskutečnit, bylo zapotřebí, 
aby se dva úterky předtím sešla skupinka členů a udělala nějaké vánoční cukroví a 
také něco dobrého k přípitku. Většinou se této akce zúčastňují členky, ale tady se 
k nim připojil i jeden člen – muž. Jednalo se o pana Cedrycha, který se nedal vůbec 
zahanbit. Všechno co bylo vyrobeno v úterý se pak dalo na sváteční stůl a 
probíhala besídka. Pro zpestření byla doplněna kvízem, který byl vánoční tema-
tiku. Musíme konstatovat, že se akce povedla. 
 

Akce bez komentáře 

VCS Deaflympijský výbor,Přednáška v Totemu ,Školení svářečů ,Přednáška para-
šutistů, Běh Totemu, Sportmanie 
 
 

                                                                                                                       Foto: archiv Spolek neslyšících Plzeň 

 

 
Omlouváme se, že není uveden program akcí od 03-12/2025 

SLEDUJTE NÁSTĚNKU A INTERNET 
Případné změny v programu nebo nové akce budou uvedeny na nástěnce  

ve Spolku nebo jsou  uvedeny na www.snplzen.cz/aktuality.                                                                        
 
 

Bulletin vydává Spolek neslyšících Plzeň jen pro vnitřní potřebu. 

http://www.snplzen.cz/aktuality


 


